
Referat af generalforsamling i Bgob. D 16/3. 2017. 

 

1. Valg af dirigent. Flemming blev enstemmigt valgt. 

 

2. Formandens beretning: 

 

Arrangementer i 2016: Generalforsamling, Sankt. Hans, Juletræ, Fastelavn.  

 

Vi kommunikerer stadig med beboere omkring vej og trafik.  

 

Vi får ikke brugt vores flagalle, nogen skal gøre noget med transport, hvis alleen skal 

sættes op.  

 

Boldbanen, trænger til reparation. Flemming har en aftale med Søren Lybye om at 

sætte den i stand. 

 

Hjemmesiden kører mindre godt for tiden. Lennart og Minna får måske tid til at flytte 

data fra den gamle hjemmeside til den nye. 

 

Stiprojektet fra Kladderhøjvej til skoven og videre til kirken er død lidt i kommunen, 

men der er faktisk en ridesti på nuværende tidspunkt, hvor det evt. vil være muligt at 

gå. Flemming kontakter kommunen igen, men de svarer ikke så meget. 

 

Flemming siger, at det kunne være en mulighed at få en hjertestarter til byen. 

 

3. Kasserens beretning (Regnskab og budget) 

41 betalende i det forløbne år. Regnskabet balancerer med et overskud på 783,27 kr. 

Det har været et fald på ca. 10 medlemmer. Vi har ca. 20.000 på opsparingskonto. 

Budgettet viser et underskud på -500 kr. Underskuddet skyldes et tilskud til 

sommerfesten i august 2017.  

Vi godkender kontingent for det næste år på 100 kr. pr. husstand. Natascha og Lars, 

begge nye i byen, blev valgt ind i bestyrelsen, Frode og Anna gik ud. Frode blev valgt 

som suppleant til bestyrelsen. Jesper blev valgt som suppleant til bestyrelsen. 

 

4. Dato for sommerfest. 

26 august. Der mangler at blive nedsat et udvalg.  

 

5. Evt.  

Rebekka vil muligvis arbejde med vores nye hjemmeside. 



 


